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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

De heer Harry van de Ven, voorzitter 
De heren Mark van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Bert Schellekens (Lijst 
Riel-Goirle), Johan Swaans (VVD), Arnoud Strijbis (CDA), Deborah 
Eikelenboom (SP),  Antoon van Baal (PvdA), Willem Couwenberg (Lijst 
Couwenberg) en Pernell Criens (PvdA - ivm initiatiefvoorstel) 
Burgemeester Machteld Rijsdorp 
Wethouder Theo van der Heijden 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

 

 
Deze vergadering kunt u beluisteren op: https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2015/17-maart/21.30 
 
 
1.  Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. 
 
2. Spreekrecht aangevraagd door de heer W. van der Kruijs, voorzitter Lokale Omroep Goirle  
De heer Van der Kruijs maakt gebruik van het spreekrecht. 
Zie bijlage. Zijn vraag is of de commissie bereid is om bij beoordeling van een aanvraag bij het commissariaat 
van de media te kijken naar de nieuwe situatie en niet enkel naar het verleden. 
 
De heer Couwenberg geeft aan dat er een flinke investering nodig is. Waarom wordt niet naar samenwerking 
met Tilburg gekeken? 
De heer Swaans vindt het een goed betoog. In het betoog wordt geen aandacht besteed aan het convenant 
tussen VNG en OLON. Samenwerking is broodnodig. Alleen gaat de Lokale Omroep het niet trekken.  
We kunnen de licentie met 2 jaar verlengen, maar de problematiek moet niet voor ons uit worden geschoven. 
De LOG moet wordt ook worden gedigitaliseerd en gemoderniseerd. 
De heer Van Baal vindt dat de heer Van der Kruijs een heel mooie pitch heeft gehouden. Bij die woorden wil hij 
zich graag aansluiten. Hij had gehoopt dat er iets meer gezegd kan worden over de kosten. Het moet ook helder 
zijn wat de behoefte is aan de lokale omroep. 
De heer Strijbis geeft aan dat dit een voorbeeld is van het soort initiatief waarin sprake is in het 
bestuursakkoord. Spreekt steun uit voor de plannen, waarbij gehoopt wordt dat dit tot realisatie kan komen. Is 
ook benieuwd naar de kijk- en luistercijfers en hoe het bereik verbeterd kan worden. De vindbaarheid van de 
Lokale Omroep is dan ook heel belangrijk. 
De heer Schellekens geeft alle steun. Maar de LOG komt van ver. Er is veel nodig om dit voor elkaar te krijgen. 
Burgemeester Rijsdorp is onder de indruk van de ambitie die de heer Van der Kruijs neerlegt.  Het moet wel 
kunnen draaien op de manier zoals nu gezegd wordt. Het wordt een grote klus, omdat we van ver komen. 
 
De heer Van der Kruijs deelt alle zorgen. Er moet een goede ambitie worden neergezet. Als dat niet is ingebed in 
een goed netwerk, dan is er geen toekomst. 
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Het convenant tussen VNG en OLON geeft ook ruimte voor kleine lokale omroepen, die kunnen ook kijken naar 
hoe zij met samenwerking kunnen groeien. Hij kijkt of het zinvol is om met Tilburg samen te werken. 
€ 80.000,-- investering is niet nodig. Dat geld was voor een deel nodig voor de digitalisering van het archief.  
Er moet een aanvraag ingediend worden bij het commissariaat voor de media.  
Er is niet bekend hoeveel mensen nu luisteren. 
 
De heer Van Baal constateert dat de heer Van der Kruijs (nog) niet om geld komt. De plannen worden in de 
toekomst apart beoordeeld. 
 
De heer Van Oosterwijk geeft aan dat Pro Actief bereid is om mee te kijken naar de toekomst. Maar dat moet 
niet tot valse verwachtingen leiden. 
De heer Van der Kruijs heeft begrepen dat de commissie positief staat over de ambities, maar die nog nader 
onderbouwd wil hebben voordat de commissie die in daden wil omzetten. Dat lijkt hem een terechte vraag.  
 
3. Initiatiefvoorstel "Ondersteuning Coming Out Dag Goirle" 
Standpunten fracties:  
De heer Van Baal geeft aan dat men het punt graag in de gemeenteraadsvergadering als B-stuk wil agenderen, 
niet vanwege intensieve inhoudelijke bespreking, maar om het voorstel nader te kunnen introduceren in 
aanwezigheid van een aantal mede initiatiefnemers. 
 
LRG Vindt het heel goed dat dit initiatief vanuit het middelbaaronderwijs komt. Het is op veel 

plaatsen somber gesteld met de acceptatie. Het is goed dat wij een bijdrage leveren. 
PAG Is enthousiast over het initiatief van leerlingen van Mill Hill. Het initiatief wordt van harte 

ondersteund. De ondersteuning is een bijdrage aan het bekendheid geven aan dit 
onderwerp. 

CDA Weet niet of het nodig is. Het feit dat het uit jongeren komt is wel belangrijk. 
Bij punt 3 moet de formulering wellicht worden aangepast. Want de bedoeling is 
waarschijnlijk dat de vlag jaarlijks op 1 dag wordt gehesen. Moet de vlag niet op dezelfde 
dat worden gehesen als de mars? 

VVD Geeft aan dat de VVD voor gelijkheid staat. Zet ook vraagteken bij de symboolpolitiek. 
Positief over het voorstel. 

SP Geeft aan dat je niet tegen dit initiatief kan zijn. Het is wel een vorm van symboolpolitiek. 
Wat draagt het nu bij aan het geheel? 

 
Mevrouw Criens geeft aan dat juist vanuit de jongeren er de roep is om een symbool om zich gesteund te 
voelen. De regenboogvlag staat ook voor vrede en tolerantie.  
Normaal is 11 oktober de coming out dag. Omdat het op zondag is, is de dag in 2015 verplaatst naar vrijdag. 
Daarom dit jaar op 9 oktober en volgende jaren op de dag zelf. Tot 2018, tenzij vanuit de bevolking de roep 
komt om dit langer te blijven doen. 
Burgemeester Rijsdorp onderschrijft het belang van het initiatief. Belangrijk dat dit wordt gedragen vanuit de 
middelbare school. Artikel 1 van de Grondwet verdient aandacht.  
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Advies van de commissie: 
Het voorstel wordt als een B-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad op verzoek van de PvdA.  
 
4.  Intergemeentelijke samenwerking (vast bespreekpunt - raadsbesluit 30 oktober 2012) 
De burgemeester geeft aan dat volgende week er weer een stuurgroepvergadering van Hilvarenbeek en 
Oisterwijk is, waar samen met een bureau wordt gekeken welke concrete samenwerkingsmogelijkheden er zijn. 
De heer Van Oosterwijk is bij de commissievergadering in Hilvarenbeek geweest. Het voorstel is daar op een 
vergelijkbare wijze ontvangen als hier. Volgende week donderdag wordt het voorstel behandeld in de commissie 
in Oisterwijk. Daar liggen andere gedachten. 
De heer Couwenberg vraagt naar de strategische nota samenwerkingsverbanden. 
Burgemeester Rijsdorp deelt mee dat de nota in wording is, maar niet af. De steller van de nota heeft een 
andere baan. Daarom kan de nota nu niet worden afgerond. 
 
5. Verslag commissie vergadering van Algemene zaken d.d. 11 februari 2015 
Het verslag wordt vastgesteld en de toezeggingenlijst wordt doorgenomen. 
Burgemeester Rijsdorp deelt mee dat de evaluatie van de BOA aanstaande is. Een raadsinformatie over 
schademeldingen oud en nieuw is onderweg. 
 
6. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders  
Burgemeester Rijsdorp deelt mee dat bij de stukken ter kennisname beleidsstukken van de Veiligheidsregio 
zitten. Deze moeten aan de agenda van de raad van de voorjaarsnota worden gevoegd, zodat de veiligheidsregio 
voor 1 juni een reactie krijgt. 
 
7. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen vragen. 
 
8. Stukken ter kennisname 
De heer Van Oosterwijk vraagt of kan worden volstaan met kennisname van de stukken van de veiligheidsregio. 
De heer Strijbis wil dit stuk graag agenderen in de raad.  
Er zijn geen opmerkingen. 
 
9. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  22.20 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van 20 mei 
2015, 
 
De voorzitter,     de griffier,    
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Toezeggingenlijst Commissie AZ 
nr Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

1 11 februari 2015 Dienstverleningsplan Terug wordt gekomen op 
de wijze waarop de raad wordt betrokken bij het 
meedenken over een slogan. 

Burgemeester   

2 13 januari 2015 Commissie Kunst en Cultuur: De aanpassing van 
de verordening komt naar de raad  

Burgemeester Mei-juni 2015 Raadsvoorstel met gewijzigde verordening volgt  - planning is 
onder voorbehoud omdat de wijzigingen eerst met de commissie 
Kunst en Cultuur worden besproken.  

3 10 sept. 2014 BOA capaciteit in Goirle, Hilvarenbeek en 
Oisterwijk. CDA vraagt een overzicht van de 
capaciteitscijfers te verstrekken.  

Burgemeester 
Machteld Rijsdorp 

Begin 2015 Hieraan zal aandacht worden besteed bij de evaluatie van 
2014. 
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